
折叠搁板，DDK

 

This drawing desk provides a stable surface and can be used as
a temporary working desk, for documents, a computer, or
measuring devices. The desk folds away flush with the frame,
and the angle can be adjusted.

功能
Description: Mounted directly to the door frame it provides a solid surface for documents, computer or measuring
devices. The desk can be easily folded and locked within the door frame space. An automatic safety positioning system
locks the desk at angles of 55º, 70º and 90º. The DDK800R5 can also be mounted on a 1000 mm wide door, by the use of
the DCP1002 accessory.
Material: 1.35 mm mild steel.
Finish: RAL 7035 structured powder coating.
Pack quantity: 1 piece with mounting accessories.

 
We connect and protect



技术参数
厚度: 1.35mm
颜色: 浅灰色
材料: 低碳钢
完成: 粉末涂层
颜色代码: RAL 7035

Table 1/1
物料号 订货号 高度 宽度 深度 外壳材料 产品系列
DDK800R5 DDK800R5 342mm 687mm 365mm 低碳钢 独立

DDK600R5 DDK600R5 342mm 487mm 365mm 低碳钢 独立

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。
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我们强大的品牌组合:
CADDY ERICO HOFFMAN ILSCO SCHROFF TRACHTE

nVent.com/HOFFMAN | 2nVent.com/HOFFMAN | 2

https://origin-nvent.nvent.com/zh-hk/hoffman/products/encddk800r5
https://origin-nvent.nvent.com/zh-hk/hoffman/products/encddk600r5
https://www.nvent.com/hoffman
https://www.nvent.com/hoffman

